

Recalibrage pour le moniteur de particules d'huile LDP

Rekalibrierung für Particle Monitor

Werkskalibrierschein
 Factory calibration certificate



Messumformer-Typ: 75000

transmitter type: 75000

Serien-Nr.: 12345678

serial no.: 12345678

Messbereich: 1...1000 µg/m³

temperature range: 1...1000 µg/m³

Ausgangssignal: 1...1000 µg/m³

output: 1...1000 µg/m³

Genauigkeit: 1...1000 µg/m³

accuracy: 1...1000 µg/m³

Kalibrierdatum: 12.03.2017

date of calibration: 12.03.2017

Auftragsnummer: 12345678

job no.: 12345678

Referenzgerät: 12345678

reference unit: 12345678

Prüfnormal, Temperatur: 12345678

testing device, temperature: 12345678

Serien-Nr.: 12345678

serial no.: 12345678

PTB-Zertifikat: 12345678

PTB certificate: 12345678

Umgebungstemperatur: 12345678

ambient temperature: 12345678



Die Kalibrierung erfolgte bei der angegebenen Umgebungstemperatur mit einem "Schwermetall-Monitor" mit einem Referenz-
 Element der Genauigkeitklasse 1 in Abhängigkeit von der angegebenen Temperatur. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90
 Die Kalibrierung wurde durchgeführt in der kalibrierten Umgebungstemperatur. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90
 Die Kalibrierung wurde durchgeführt in der kalibrierten Umgebungstemperatur. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90

Die Angaben zur Messumformung sind nur für die Messung der Messwerte gültig. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90
 Die Kalibrierung wurde durchgeführt in der kalibrierten Umgebungstemperatur. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90

The calibration was performed at the specified ambient temperature with a "heavy metal monitor" with a reference
 element of the accuracy class 1 in dependence of the specified temperature. The measured values were based on the PTB 90
 The calibration was performed in the calibrated ambient temperature. The measured values were based on the PTB 90

The specifications for the measurement are only valid for the measurement of the measured values. The measured values were based on the PTB 90
 The calibration was performed in the calibrated ambient temperature. The measured values were based on the PTB 90

The given data is only valid for the measurement of the measured values. The measured values were based on the PTB 90
 The calibration was performed in the calibrated ambient temperature. The measured values were based on the PTB 90

Die Kalibrierung wurde durchgeführt in der kalibrierten Umgebungstemperatur. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90
 Die Kalibrierung wurde durchgeführt in der kalibrierten Umgebungstemperatur. Die Messwerte wurden auf Basis der PTB 90

The calibration was performed in the calibrated ambient temperature. The measured values were based on the PTB 90
 The calibration was performed in the calibrated ambient temperature. The measured values were based on the PTB 90

Données mécaniques

Poids	[g]	20,7
-------	-----	------

Remarques

Remarques

L'appareil doit être retourné.

La livraison de l'appareil correspondant comprend le certificat de calibrage.

Le certificat de calibrage est bilingue (allemand/anglais)

Des commandes ultérieures sont seulement possibles
si l'appareil est dans un état propre lors du retour.Dans la version internet de la fiche technique un certificat
modèle est disponible sous l'onglet "Téléchargement".